



PROVINCE OF MANITOBA

PROCLAMATION

ENVIRONMENTAL PUBLIC HEALTH WEEK

- WHEREAS** The Canadian Institute of Public Health Inspectors (CIPHI) represents environmental public health professionals (EHPs) such as public health inspectors, environmental health officers and other allied environmental public health occupations across Canada; and
- WHEREAS** Environmental Public Health Week is an opportunity to improve awareness of EHPs within the public health family and amongst Manitobans; and
- WHEREAS** this year's theme is "Honouring Traditions – Inspiring Innovation"; and
- WHEREAS** the essential work of EHPs contributes significantly to Manitobans living longer through ensuring safer and healthier foods, control of infectious diseases, safe drinking and recreational water, improved air quality, tobacco cessation and through the mitigation of other health hazards;

Now therefore let it be known that I, **Kelvin Goertzen, Minister of Health, Seniors and Active Living** for the Province of Manitoba, do hereby proclaim September 25 to September 29, 2017, as

ENVIRONMENTAL PUBLIC HEALTH WEEK

in Manitoba and do commend its thoughtful observance to all the citizens of our province.

Minister



PROVINCE DU MANITOBA

PROCLAMATION

SEMAINE DE LA SANTÉ PUBLIQUE ENVIRONNEMENTALE

ATTENDU QUE l'Institut canadien des inspecteurs en santé publique (ICISP) représente les professionnels de la santé publique environnementale comme les inspecteurs en santé publique, les agents d'hygiène du milieu et d'autres professions connexes de la santé publique environnementale dans l'ensemble du Canada;

ATTENDU QUE la Semaine de la santé publique environnementale est l'occasion de mieux faire connaître les contributions des professionnels de la santé publique environnementale au sein de la famille de la santé publique ainsi que leur rôle auprès des Manitobains;

ATTENDU QUE le thème de cette année est « Honneur aux traditions, inspirant l'innovation »;

ATTENDU QUE le travail essentiel de ces professionnels a des effets significatifs sur l'espérance de vie des Manitobains, car il contribue à ce que les aliments soient plus sûrs et plus sains, à ce que l'eau destinée à la consommation et aux loisirs soit sans dangers, à ce que la qualité de l'air soit meilleure, mais aussi au contrôle des maladies infectieuses, au renoncement au tabac et à l'atténuation d'autres risques pour la santé;

NOUS, Kelvin Goertzen, ministre de la Santé, des Aînés et de la Vie active de la Province du Manitoba, proclamons par la présente que la semaine du 25 au 29 septembre 2017 sera la

SEMAINE DE LA SANTÉ PUBLIQUE ENVIRONNEMENTALE

au Manitoba, et recommandons que toute la population de notre province l'observe scrupuleusement.

Ministre



**MINISTER
OF HEALTH, SENIORS AND ACTIVE LIVING**

Room 302
Legislative Building
Winnipeg, Manitoba CANADA
R3C 0V8

Ali Rana
Branch President
Canadian Institute of Public Health Inspectors (CPIH)
Manitoba CPIH Branch
Email: Ali.Rana@gov.mb.ca

SEP 25 2017

Dear Ali Rana:

I am very pleased to proclaim September 25 to September 29, 2017, as Environmental Public Health Week.

I wish you much success with this important campaign to raise awareness about the importance of public health and health protection activities, such as inspection of food premises, health care facilities, child care facilities, recreational water facilities and the provision of safe food, water, housing and clean air.

The work that you do is greatly valued, and the efforts you make to protect the health of Manitobans is appreciated.

Sincerely,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Kelvin Goertzen".

Kelvin Goertzen

Enclosure